

KERAJAAN NEGERI KELANTAN
JABATAN PERHUTANAN NEGERI KELANTAN.



KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada Kontraktor Bumiputera yang Berdaftar dengan Jabatan Perhutanan Negeri Kelantan dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM(CIDB) dalam Gred Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan untuk membuat tawaran bagi Sebutharga Sebagaimana berikut:-

Bil.	Butir-Butir Tawaran	Harga Dokumen Tawaran (RM)	Tempat dan Tarikh Dokumen Dijual	Syarat Pendaftaran	Tarikh & Tempat Lawatan Tapak	Tarikh Tutup Sebutharga
1.	<p>No.Sebutharga : <u>JPNK/KN/UKH / SH / 10 / 2022</u></p> <p>KERJA-KERJA PENYEDIAAN INFRASTRUKTUR DI TAMAN EKO-RIMBA JERAM LINANG, PASIR PUTEH, KELANTAN.</p>	50.00	<p>Unit Kejuruteraan Hutan, Jabatan Perhutanan Negeri Kelantan, Kota Darulnaim</p> <p>Bermula 11/10/2022 Pada Waktu Pejabat</p>	<p>Gred G1 Kategori CE Pengkhususan CE 21. (Kerja-kerja am kejuruteraan awam)</p> <p>Kontraktor beralamat di dalam jajahan Pasir Puteh Sahaja</p>	<p>11/10/2022 (Selasa)</p> <p>Tempat: Di Taman Eko – Rimba Jeram Linang</p> <p>Masa Jam : 10.30 Pagi</p>	<p>13/10/2022 (Khamis)</p> <p>Jam 12.00 Tengahari</p>

Kontraktor hendaklah membawa sijil pendaftaran CIDB, Sijil pendaftaran dengan Jabatan Perhutanan Negeri Kelantan dan PKK asal semasa membuat pembelian dokumen sebutharga

Bayaran dokumen sebutharga hendaklah dibuat dalam bentuk Kiriman Wang di atas nama Pengarah Jabatan Perhutanan Negeri Kelantan.

Kontraktor hendaklah membawa Sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor (CIDB dan JPNK), Sijil Kerja Kerajaan serta Sijil Taraf Bumiputera dan satu salinan bagi setiap sijil tersebut semasa membeli dokumen sebutharga.

Sekiranya wakil kontraktor hadir untuk lawatan tapak, surat pengesahan perwakilan dari kontraktor hendaklah disertakan.

Dokumen Tawaran Sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat serta ditulis nombor rujukan sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Unit Pembangunan Jabatan Perhutanan Negeri Kelantan.



(HAJI ABDUL WAHAB BIN DERAMAN)
Timbalan Pengarah Perhutanan (Pembangunan)
B.P Pengarah
Jabatan Perhutanan Negeri
Kelantan

Tarikh : 2/10/2022